
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Fyra år! Så mycket försenas Skurubron, enligt nyheter som nådde oss Boo-bor i dag på 
torsdagsmorgonen (12 november). 

Det visar sig att Länsstyrelsen i sin senaste revidering av ”regional transportinfrastruktur” 
informerar om att byggstarten för Skurubron försenas med tre år, färdigställandet med fyra år 
och uttaget av broavgifter ökar med 125 miljoner kronor. 

Skurubron är den enda fasta förbindelsen med fastlandet för oss öbor. Socialdemokraterna 
drev under många år kravet på en ny Skurubro. Till slut anslöt sig moderaterna till vår linje, 
men sålde samtidigt ut Boobornas rätt till att få sin statliga väg betald via skatten mot att bron 
skulle byggas snabbare genom delfinansiering med broavgifter. 

Nu är bron alltså försenad med (minst) fyra år. Anser du då att avtalet mellan Trafikverket och 
Nacka kommun om fortfarande gäller? 

Nacka den 12 november 2015 

 

Gunnel Nyman Gräff 


